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متن پرسش

با سلام و احترام خدمت استاد گرامی: ببخشید استاد من خیلی عجولم و همیشه می خوام ثمره کارمو

زود ببینم اصلا تحمل ندارم مثلا در مورد این قضیه یمن دیگه دارم کلافه میشم این سعودی های

خبیث هر کاری دلشون میخواند میکنن و دیگران ساکت می ترسم ایمانم و از دست بدم. راستی چرا

ایران هیچ کاری نمیکنه کشورهای غربی دارند همه جوره این خبیثارو حمایت میکنن و ایران چرا

حضرت آقا هیچ دستوری نمیدن؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همین روش را که حوثیها در پیش گرفتهاند روش خوبی است که از یک

طرف بر حضور بیشتر خود در استانهایی که منصور هادی به آنها امید داشت بیفزایند و از طرف

دیگر مظلومیت خود را نشان دهند تا إنشاءاالله خباثت آل سعود برای جهان اسلام آشکار شود و ایران

نیز در محافل دیپلماتیک اقداماتی که باید بکند میکند. موفق باشید


